
De Stadspartij                                                       Groningen, 1 oktober 2013 

Raadsfractie 

VRAGEN 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van Orde voor 
de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

Geacht College, 

Via omwonenden en  het Dagblad van het Noorden van 26 september, bereikte de 
Stadspartij het bericht dat de Gemeente Groningen  fouten heeft gemaakt met 
betrekking tot de handhaving van de 15% studentenkamernorm aan het Hoornsediep te 
Groningen.  

De Stadspartij staat voor een gastvrije stad waar de studenten welkom zijn, maar hecht 
net als de meerderheid van de Raad  aan het strikt handhaven van de 15%norm die een 
en ander in goede banen moet leiden. 

Het College moet de 15% norm handhaven maar lijkt daarin te hebben  gefaald. 

De Stadspartij stelt dan ook de volgende vragen aan het College: 

1. Hoe is het mogelijk dat deze telfouten kunnen worden gemaakt en hoe 

denkt de wethouder in de toekomst dergelijke telfouten te voorkomen? 
 

2. Met hoeveel % is de norm van het Hoornsediep nu precies overschreden? 

3. Waarom biedt de wethouder geen excuses aan, aan de gedupeerde bewoners 
Parkweg/Hoornsediep? 

4. Waarom kunnen reeds verleende vergunningen niet worden teruggedraaid als daar 
bezwaren voor zijn ingediend door omwonenden? 

5. Is er in de stad Groningen op meer plaatsen sprake van telfouten, en zo ja welke 
straten betreft dit? 

6. Wordt de nog openstaande vergunningsaanvraag aan het Hoornsediep ook 
gehonoreerd? 

 

Namens de fractie van de Stadspartij, 

Robert Prummel          


